

C.I.J.

Communiqué 54/11
(non-officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, ont été mis à la disposition de la presse:

La Cour internationale de Justice tiendra le mardi 15 juin 1954, à 12 heures, au Palais de la Paix à La Haye, une audience publique pour prononcer son arrêt en l'affaire de l'Or monétaire pris à Rome en 1943 (question préliminaire). Cette affaire a été introduite par l'Italie contre la France, le Royaume-Uni et les Etats-Unis d'Amérique.

La Haye, le 10 juin 1954.

I.C.J.

Communiqué 54/11
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the press:

The International Court of Justice will hold a public hearing at the Peace Palace, The Hague, on Tuesday, June 15th, 1954, at 12 noon, to pronounce its Judgment in the case concerning the Monetary Gold removed from Rome in 1943 (Preliminary Question). This case was brought by Italy against France, the United Kingdom and the United States of America.

The Hague, June 10th, 1954.
